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جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

تعاملات نیروی انتظامی و قوه قضائیه موجب 
ارتقاء امنیت جامعه می شود 

اقتصاد کیش -  رئیس دادگستری جزیره کیش گفت: 
نیروی انتظامی در تمامی ابعاد بازوی توانمند برای قوه قضائیه 

در ارتقاء امنیت و عدالت در جامعه است. 
بــه گزارش  اقتصاد کیش به نقل از فارس ، یاســین 
مطهری زاده" رئیس دادگستری جزیره کیش در دیدار دیدار 
فرماندهان و مســؤولان فرماندهــی انتظامی ویژه و پایگاه 
دریابانی کیش با مســئولان دستگاه قضائی این جزیره بیان 
داشت: نوع تعاملات دستگاه قضا با نیروی انتظامی به گونه 
ای اســت که تمامی کارکنان خدوم این ارگان مردمی را از 
خودمان می دانیم و همواره از اقدامات قاطعانه و مؤثر پلیس 
حمایت کرده و خواهیم کرد ، اما انتظار می رود که این گونه 
تعاملات ادامه یابد چراکه نتیجه آن ارتقاء امنیت در جامعه 
اســت. وی افزود: تعامل و صمیمت خوب بین این دستگاه 
قضا و نیروی انتظامی سبب اقتدار و قدرت در این مجموعه 
امنیت سازکشور خواهد شد که نتیجه آن برخورد مقتدر با 
هنجارشــکنان  و مجرمان در جامعه خواهد بود که نشان از 

عدالت در جامعه است.
مطهری زاده اظهار داشت: از تیر ماه سال گذشته تا به 
امروز بیش از 25 هزار پرونده تشکیل شده است و با همکاری 
خوب پلیس کیش نیز توانستیم در مدت زمان مشابه بیش از 

26 هزار پرونده را به پایان برسانیم.
رئیس دادگستری کیش خاطرنشان کرد: اهداف مهم 
قوه قضائیه، ارتقاء عدالت و امنیت مطلوب با رعایت حقوق 

شهروندی است که این امر و هدف مهم با همت و همکاری 
خوب نیروی انتظامی میسر خواهد شد.

نیروی انتظامی و قوه قضائیه در کنارهم و پشتیبان 
یکدیگرند

فرمانــده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش در این 
دیدار ضمن تبریک به مناسبت هفته قوه قضائیه بیان داشت: 
تلاش های کارکنان ناجا و قوه قضائیه باعث ارتقای امنیت و 
حفظ آرامش شده است که پشتوانه آن عدالت و حمایت از 

مظلومان جامعه است.
وی افزود: اگر حمایت های دستگاه قضایی از نیروی 
انتظامــی در جامعه نباشــد، ضابطان در انجام بســیاری از 

مأموریت های خود به مشکل بر خواهند خورد.
سرهنگ علی اصغر جمالی ادامه داد: مهم ترین وظیفه 
نیروی انتظامی و قوه قضائیه جلب رضایت مردم با رعایت 
حقوق شهروندی است که این امر مهم از مطالبات و خواسته 

های مقام معظم رهبری)مدظله العالی( است.
وی   بیان داشت: نیروی انتظامی همراه با دستگاه قضا 
با وحدت و همدلی در راستای حفظ امنیت و کاهش جرائم 
و آسیب های اجتماعی تلاش می کنند که نتیجه آن تسریع 
در حل مشکلات و ناهنجاری موجود در جامعه بوده است.

فرمانده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش در پایان 
تأکید کرد: صلابت، اتحاد، همدلی و همراهی دستگاه قضائی 
با پلیس باعث شــده نتنها در جزیره کیش بلکه در کشــور 

عزیزمان ایران شاهد امنیت مطلوب، تعامل و همکاری هرچه 
بیشتر ناجا و دستگاه قضا در مسیر احقاق حقوق شهروندی 

و تحقق عدالت و توسعه جامعه باشیم.
نیروی انتظامی خوب و انقلابی، نعمتی ارزشــمند 

برای کشور است
محمد عباســی دادســتان جزیره کیش نیز در بخش 
دیگری از این دیدار گفت: نعمت خوب و ارزشــمندی که 
امروزه در جامعه شــاهد آن هستیم، داشتن نیروی انتظامی 

خوب و انقلابی است.
وی افزود: تعاملات خوب و دوســتانه در میان ناجا 
و مجموعه قضائی وجود دارد که بســیار ارزشمند است که 
نتیجه و بازخوزد آن امنیت مطلوب در جامعه و رضایت مردم 

از نیروی انتظامی و دستگاه قضایی است.
عباســی ادامه داد: خط قرمز دســتگاه قضا و نیروی 
انتظامی در تمامی موضوعات ابعاد مختلف امنیت است که 
تمامی همکاران تمام تلاش خود را انجام می دهند تا شاهد 
امنیتی مثــال زدنی در ابعاد روانی، اجتماعی، اقتصادی و ... 

در جامعه باشیم.
دادســتان جزیــره کیش با تأکید بــر رعایت حقوق 
شــهروند بیان داشت: حقوق شــهروندی یک اصل مهم و 
اساسی در جامعه است و همکاران باید بدانند که در شرایط 
فعلی جامعه چشــم امید مردم به اقدامات نیروی انتظامی و 

قوه قضائیه است.

رئیس دادگستری کیش در دیدار دیدار فرماندهان و مسؤولان فرماندهی انتظامی کیش:

اقتصاد کیش - مدیرکل امور شــوراها و مناطق آزاد تجاری وزارت آموزش و پرورش 
گفت: پیشــنهاد دادیم که کمیته راهبردی شــوراهای آموزش و پرورش با ریاست معاون اول 

رئیس جمهور سالی دو بار تشکیل شود.
رسول پاپایی مدیرکل امور شوراها و مناطق آزاد تجاری وزارت آموزش و پرورش در 
خصوص اینکه چقدر عملکرد این شوراها مورد توجه جدی مسئولان استانی قرار می گیرد، 
گفت: قانون شوراهای آموزش و پرورش مصوبه مجلس را از 2۰ سال پیش دارد و مورد تاکید 
موارد قانونی در حوزه تعلیم و تربیت است و در ارزیابی ها باید گفت این قانون بسیار مترقی 
است اما وقتی به رویکرد بیرونی آن نگاه کنیم و به عملکردها باید گفت که متاسفانه این قانون 

جایگاه خودش را پیدا نمی کرد و سال ها همین وضعیت تداوم داشت.
وی ادامه داد: قانون شوراها با رویکردی کاملًا تعلیم و تربیتی مصوب شده است و ۱۳ 
وزارتخانه، دستگاه و نهاد در این شوراها وظیفه هایی به عهده دارند. حق هم البته گرفتنی است 
و وقتی ما مسئولیت شوراها را به عهده گرفتیم متوجه یک چالش و خلاء در این زمینه شدیم. 
رئیس شوراهای آموزش و پرورش استاندارد و در شهرستان ها فرماندار است و در سطح کشور 
نیز دستگاه هایی که به قانون شوراها عمل می کنند اعم از وزرا و رئسای سازمان های بزرگ 

اعضایش هستند. اما آنگونه که باید قانون شوراها کارکرد نداشت.
پاپایی ادامه داد: ما در نشســتی که با معاون اول رئیس جمهور آقای جهانگیری داشتیم 
پیشــنهاد دادیم که برای پر کردن این خلا و تاثیرگذاری کلان در آموزش و پرورش به ویژه 
افزایش عملکرد شورا، یک کمیته یا کارگروه شورای راهبردی شوراهای آموزش و پرورش به 
ریاست ایشان تشکیل شود و سالی یک تا دو بار جلسه بگذارد و دستگاه هایی که تکالیفی در 
قبال آموزش و پرورش دارند میزان تعهداتشان را در آن جلسه گزارش دهند. همچنین خلاقیت 
ها و اقدامات عملی تشریح شود. در این جلسات سالی دو بار مسائل کلان آموزش و پرورش 

نیز مورد بحث بین دستگاهی در سطح کلان قرار بگیرد.
مدیرکل امور شوراها و مناطق آزاد تجاری وزارت آموزش و پرورش درباره اینکه چقدر 
شهرداری ها در این سال ها به تعهدات خود در قبال آموزش و پرورش عمل کرده اند، گفت: 
شــوراهای آموزش و پرورش ترکیبی از دغدغه مندان حوزه تعلیم و تربیت اســت و یکی از 
اعضای آن شــهرداران هستند. در تهران نیز شهردار و معاون وی عضو این شورا هستند. طی 
ســه سال گذشته خوشبختانه شهرداری در مسیر تعامل سازنده با آموزش و پرورش و قانون 
شــوراها عمل کرده اســت. قرار است به زودی شاهد امضا تفاهم نامه ای میان وزیر آموزش و 
پرورش و وزیر کشــور نیز باشیم که اختصاصاً در خصوص عملکرد شهرداری ها و دهیاری 

در قانون شوراها خواهد بود.
وی در پاسخ به پرسش دیگری در خصوص اینکه درآمد شوراها در سال ۹۸ نسبت به 
ســال ۹۷ را رئیس سازمان مراکز و مدارس غیردولتی مثبت ارزیابی کرده است، آیا برای سال 
۹۹ امید به بهتر شدن وضعیت دارید، بیان کرد: بله ما افزایش ۹۷ درصدی درآمد شوراها را در 
سال ۹۸ نسبت به سال ۹۷ داشتیم و از انفعال هم خارج شدیم. ما وظیفه داریم از دستگاه های 
عضو این شورا مطالبه گر باشیم و چنین می کنیم. همانطور که گفتم تعامل خوبی برقرار شده 
است و تلاش استانداران و فرمانداران هم بیشتر شده است. امیدواریم با وجود شیوع کرونا در 

کشور بتوانیم سال آینده نیز درباره افزایش درآمد شوراها را اعلام کنیم.

تشکیل کمیته راهبردی شوراهای 
آموزش وپرورش با حضور معاون 

اول رئیس جمهور

مدیرکل امور شوراها و مناطق آزاد تجاری وزارت آموزش و پرورش  عنوان کرد:

اقتصاد کیش - نشست بررسی چالش دوم برنامه علمی پیامدهای اقتصادی، اجتماعی 
و محیط زیســتی گردشگری توسط کمیته ارزیابی و نظارت دبیرخانه پایش آزاد به صورت 

آنلاین برگزار شد.  
نشست بررسی چالش سوم برنامه علمی پیامدهای اقتصادی، اجتماعی و محیط زیستی 
گردشگری توسط کمیته ارزیابی و نظارت دبیرخانه پایش آزاد به صورت آنلاین برگزار شد.  
در این نشســت لاله فرهنگ متین دبیر کمیته ارزیابی و نظارت دبیرخانه پایش آزاد، 
سعید سلطانی مجری گردشگری ، فاطمه هاشم نژاد، نماینده شورای دانشی و امیر غلامی، 
سعید ملماسی، زهرا عینالو، الهام زارعی، علیرضا شهاب لواسانی، وحید سادات پور و ناصر 
عبادتی از اعضای کمیته ارزیابی و نظارت دبیرخانه پایش آزاد حضور داشتند و به بحث و 

گفتگو پرداختند. 
چالش ســوم پیامدهای اقتصادی، اجتماعی و محیط زیستی گردشگری، ضعف در 
مدیریت مناطق گردشــگری است که دراین چالش دو هدف غایی تقویت مدیریت مناطق 

گردشگری و بهبود ظرفیت های مناطق گردشگری تدوین شده است.
هم چنین در هدف غایی تقویت مدیریت مناطق گردشــگری دارای دو هدف عینی 
نمود ظرفیت های مناطق گردشــگری و بهبود ظرفیت های مناطق گردشگری است که در 
هدف عینی نخست دو راهبری شناسایی ظرفیت های مناطق گردشگری و راهبرد ارزیابی 
ظرفیت های مناطق گردشــگری و دو راهبرد احیا و ارتقا ظرفیت های مناطق گردشگری و 

سازمان دهی مناطق گردشگری برای دومین هدف عینی مد نظر قرار گرفته است.
 گفتنی اســت در چالش ســوم برنامه علمی پیامدهای اقتصادی، اجتماعی و محیط 
زیســتی گردشگری ۱۱5 زمینه پژوهشی تدوین شده است که دانشجویان رشته های علوم 
اجتماعی، علوم ارتباطات اجتماعی، جامعه شناسی، مردم شناسی و...می توانند در این زمینه ها 

به پژوهش بپردازند.
در این نشست طبق نظرات اعضای کمیته نظارت و ارزیابی برگرفته از اسناد بالادستی، 

اهداف عینی جامع تری به همراه راهبردها و منظرهای تکمیلی پیشنهاد شد.

چالش تقویت و بهبود مدیریت 
مناطق گردشگری مورد بررسی 

قرار گرفت 

اقتصاد کیش -استاندار هرمزگان پیشنهاد تعطیلی هفت شهر قرمز این استان را به ستاد 
ملی مدیریت بیماری کرونا ارایه کرد. 

فریدون همتی روز گذشته  در نشست تفویض اختیارات ستاد ملی مدیریت کرونا به 
استانداران افزود: بندرعباس، حاجی آباد، قشم، رودان، بندرلنگه، میناب و کیش از شهرهای 

قرمز هرمزگان هستند.
وی بیان داشت: تعطیلی شهرهای قرمز هرمزگان حداقل به مدت یک هفته به احتمال 

پس از موافقت ستاد ملی کرونا از چهارشنبه هفته جاری اعلام می شود. 
  کرونا،آسیب جدی به بدنه سلامت استان وارد کرده است

رییس دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: متاسفانه روند افزایشی بیماری کرونا 
در اســتان در چند وقت اخیر، آســیب جدی به بدنه سلامت و مدافعان سلامت استان وارد 

کرده است.
دکتر حســین فرشیدی هم ضمن حضور بر بالین یکی از پرستاران بیمارستان شهید 
محمدی بندرعباس که به دلیل ابتلا به کرونا در بخش مراقبتهای ویژه بستری است، افزود: 
کادر درمان در خط مقدم مقابله با کرونا قرار دارد و تاکنون 2۸۰ نفر از نیروهای بهداشت و 

درمان استان به این ویروس منحوس مبتلا شدند.
وی افزود: در ارایه خدمات بیمارستانی با کمبود نیرو مواجه هستیم و از مردم خواستاریم 
تا با رعایت فاصله گذاری اجتماعی و پروتکلهای بهداشــتی به ویژه اســتفاده از ماسک و 
شستشوی مکرر دست ها ، نیروهای بهداشت و درمان را در مسیر مبارزه با کرونا یاری کنند.

دکتر فرشیدی هشدار داد: دو هفته آینده ، هفته های پرخطر هرمزگان از نظر شیوع و ابتلا 
به ویروس کرونا است و مردم باید هشدارها را کاملا جدی گرفته و نسبت به حفظ سلامت 

خود و اطرافیانشان احساس مسوولیت داشته باشند.
انجام بیش از ۳۷ هزار آزمایش کرونا در هرمزگان

مدیر روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: از ابتدای شیوع ویروس 
کرونا در کشور تاکنون بیش از ۳۷ هزار مورد آزمایش این ویروس در استان انجام شده است.

دکتر فاطمه نوروزیان شامگاه شنبه در ارتباطی تلویزیونی با شبکه خلیج فارس اظهار 
داشت: به طور میانگین از هر ۴۸ نفر در استان از یک نفر آزمایش کرونا گرفته شده است.

وی با اشاره به روند افزایشی ابتلا به کرونا در هرمزگان و با انتقاد از کسانی که با رعایت 
نکردن نکات بهداشتی جان خود و دیگران را به خطر می اندازند، گفت: مردم باید در نظر 
داشــته باشــند که با افزایش شمار مبتلایان ، در ارایه خدمات بیمارستانی و دارویی با کمبود 

مواجه خواهیم شد و این یک هشدار جدی است.
مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان شمار بیماران کرونایی بستری در 
بیمارســتان های اســتان را 5۰6 نفر اعلام کرد و گفت: از این شمار ۸۱ نفر در بخش مراقبت 

های ویژه بستری بوده و حال 26 نفر از آنها وخیم است.
سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: تاکنون 222 هزار و 66۹ 
نفر در کشور به طور قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده اند و با فوت ۱۴۴ نفر در 2۴ ساعت 

گذشته، شمار جان باختگان کرونا در کشور به ۱۰ هزار و 5۰۸ نفر رسید.
سیما سادات لاری روز یکشنبه درباره آخرین آمار مبتلایان قطعی به ویروس کرونا در 
کشور و موارد فوت ناشی از این ویروس بیان کرد: در 2۴ ساعت گذشته تا ظهر امروز ) ۸ تیر 
۱۳۹۹( و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و ۴۸۹ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که هزار و ۴۰6 مورد بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران 

کووید۱۹ در کشور 222 هزار و 66۹ رسید.
وی ادامه داد: متاســفانه در طول 2۴ ســاعت گذشته،۱۴۴ بیمار کووید ۱۹ جان خود 

را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری تاکنون به ۱۰ هزار و 5۰۸ نفر رسید.
معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۱۸۳ هزار و ۳۱۰ نفر از بیماران، بهبود 
یافته یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند. همچنین 2۹۴6 نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 

وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
لاری بیان کرد: تاکنون یک میلیون و 6۱۰ هزار و ۸6۹ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در 

کشور انجام شده است.
ســخنگوی وزارت بهداشت گفت: استانهای خوزستان، کردستان، آذربایجان غربی، 
هرمزگان و کرمانشاه در وضعیت قرمز و استانهای بوشهر، ایلام، آذربایجان شرقی و خراسان 

رضوی در وضعیت هشدار قرار دارند. 

پیشنهاد تعطیلی هفت شهر قرمز 
هرمزگان به ستاد ملی کرونا ارایه شد

از سوی استاندار هرمزگان ؛

منطقه آزاد شهر فرودگاهی امام خمینی )ره( 
پیشرفته ترین منطقه آزاد کشور می شود

اقتصاد کیــش -  مراســم امضاء 
تفاهم نامه همکاری مشترک میان دبیرخانه 
شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و 
شرکت شهر فرودگاهی امام خمینی )ره( در 

وزارت راه و شهرسازی برگزار شد.  
در مراســم امضاء این تفاهم نامه که 
دیروز یکشــنبه  با حضور »مرتضی بانک« 
مشــاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی 
مناطــق آزاد و ویــژه اقتصــادی و »محمد 
اســلامی« وزیر راه و شهرسازی برگزار شد 
بر ایجــاد هم افزایی و هماهنگی حداکثری 
وزارت راه و شهرســازی بــا دبیرخانــه 
شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، 
برای تبدیل مجموعه فرودگاه امام خمینی، 
بویژه منطقه آزاد شــهر فرودگاهی به قطب 
اول حمل و نقل بار و قطب دوم حمل و نقل 

مسافری منطقه تاکید شد.  
وزیر راه و شهرســازی در این مراسم 
گفت: منطقه ویژه اقتصادی شهر فرودگاهی 
امام خمینی )ره( سرزمینی نفیس برای تولید 
و تجارت رقابتی است و اگر سرمایه گذاران 
در کشورهای همسایه به این منطقه بیایند، 

زمین در اختیار آنها گذاشته خواهد شد.
محمد اسلامی افزود: امروز و در ایام 
دهه کرامت، ســنگ بنای یــک اقدام موثر 
اقتصادی با هدف شکوفایی اقتصاد کشور 

رقم خورده است.
اســلامی اضافه کرد: منطقه آزاد شهر 
فرودگاهی امام خمینــی، در کنار پایتخت 
قرار دارد و تمام عوامل مهم توســعه اعم از 
لجســتیک و تجارت و نزدیکی به پایتخت 

را دارد.
بــه گفته وی  منطقه آزاد فرودگاه امام 
خمینی)ره( می تواند به عنوان بستری برای 

انواع تولیدات دانش بنیان و رقابتی باشد.
وزیر راه و شهرســازی تصریح کرد: 
هــدف ما برای توســعه منطقه آزاد شــهر 
فرودگاهی امام خمینی)ره(، تبدیل این منطقه 
به ســرزمینی برای تولید با ارزش افزوده و 

گرفتن سهم تجاری خود از منطقه است.
اسلامی با اشاره به اینکه چندین سال 
بود مصوبات منطقه آزاد شــهر فرودگاهی 
فقط روی کاغذ بود، گفت: از ســال گذشته 
و با استقرار گمرک در این منطقه و دریافت 
کد گمرکی و همزمــان دعوت و مذاکره با 
سرمایه گذاران، این منطقه امروز به مرحله 

مهمی رسیده است.
او از تجــار و بازرگانانــی کــه در 
کشورهای همسایه ســرمایه گذاری کرده 
اند دعوت کــرد تا به منطقه ویژه اقتصادی 
شهر امام خمینی)ره( مراجعه کنند و گفت: 
زمین در اختیار همه سرمایه گذاران گذاشته 

خواهد شد.
وزیر راه تاکیدکرد که منطقه آزاد شهر 

فرودگاهی امام خمینی، یک منطقه نفیس و 
ویژه در کنار پایتخت است که خدمات ارزان 
و مهمی را به تجار و بازرگانان اعطا خواهد 
کرد تا بتواند ســهم خود را از بازار جهانی 

کسب کند.
اســلامی با بیان اینکــه در این مدت 
از لجســتیک هوایی غفلت کردیم، افزود: 
توسعه منطقه ویژه اقتصادی شهر فرودگاهی 
فرصتی برای تجار و بازرگان و شکل گیری 
تجارتی رقابتی و کارآمد در جهت اخذ سهم 

ایران از لجستیک هوایی است.
** تجارت خرد در منطقه آزاد شهر 
فرودگاهی امام خمینی )ره( انجام نخواهد 

شد
مشاور رییس جمهور و دبیرشورایعالی 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی نیز در این مراسم 
بــا تبریک دهه کرامت گفــت: منطقه آزاد 
فرودگاه امام خمینی)ره( به دلیل همجواری 
با پایتخت و اســتقرار در یکی از مهمترین 
پایگاه های لجســتیکی کشــور، به یکی از 

مناطق آزاد مهم کشور تبدیل خواهد شد.
مرتضی بانک افزود: با اقدامات موثری 
که انجام شــده، مثل استقرار گمرک و انجام 
فنس کشی کامل محدوده منطقه آزاد جهت 
گیری های مشخصی برای فعالیت در حوزه 
لجســتیک و صنعت، بخصوص در بخش 
فناوری های نو، توســعه منطقه با سرعت 

بالایی در حال انجام است.
او ادامه داد: بــا ظرفیتی که در منطقه 
آزاد فرودگاهی بر اساس قانون برنامه تعیین 
و تصویب شــد، امیدواریم با بهره مندی از 
قانون حقوقی چگونگی اداره مناطق آزاد و 
ویژه اقتصادی از این ظرفیت در مسیر تحقق 
اهداف توسعه ای کشور بیش از پیش بهره 

برداری شود.

مشــاور رییــس جمهــور، فعالیت 
لجستیکی و صنعتی را محور اصلی فعالیت 
در ایــن منطقه عنوان کرد و گفت: در حوزه 
بازرگانی و تجارت خرد هیچ اقدامی در این 
منطقه صورت نخواهد گرفت و این ویژگی 
مناسب تری را برای رسیدن به اهداف بلند 

منطقه فراهم خواهد کرد.
مرتضی بانک افــزود: با امضای این 
تفاهم نامه شــاهد عملیاتی شدن فعالیت 
هشتمین منطقه آزاد کشــور هستیم و این 
موضوع شرایط بسیار خوبی را برای تسهیل 
تجارت، فراهم کردن شرایط مناسب برای 
تولید و کاهش اثرات تحریم فراهم می کند 
که می تواند در اقتصاد کشور تاثیرگذار باشد.

مشاور رییس جمهور ادامه داد: وزارت راه و 
شهرسازی از دستگاه های مهم و استراتژیک 
کشــور محســوب می شــود و در حوزه 
لجستیک و با توجه به موقعیت کشور ایران 

شرایطی ویژه و استثنایی دارد. 
خوشــبختانه برنامه های هدفمندی 
برای ایفــای نقش ترانزیت و اســتفاده از 
ظرفیت لجستیک در این وزارتخانه تعریف 
شده و مرحله به مرحله در حال اجرا است.

دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصــادی ادامــه داد: افزایش نقش اصلی 
لجســتیکی و ترانزیتی کشــور آثار بسیار 

ارزشمندی را برای کشور خواهد داشت.
مرتضی بانک افــزود: امیدواریم در 
آینده نزدیک با تصویــب طرح جامع این 
منطقــه فرودگاهی، به صورت دقیق و فنی 
از این ظرفیت ها بهره مند شویم و در جهت 
تسهیل شــرایط عبور از گذار تحریم، این 
اقدام برای منافع کشــور و فعالان اقتصادی 

کشور موثر و سازنده باشد.
** منطقه آزاد شــهر فرودگاهی امام 

خمینی یک هاب باری و مسافری است  
رئیــس هیئت مدیــره و مدیرعامل 
شرکت شــهر فرودگاهی امام خمینی )ره( 
نیز در این مراســم گفت: قرار است منطقه 
آزاد شــهر فرودگاهی امام خمینی)ره( طبق 
برنامه ریزی های انجام شده به عنوان هاب 
اول باری و هاب دوم مســافری تبدیل شود 
و به عنوان موتور محرک اقتصادی به توسعه 

حمل و نقل کشور کمک کند.
محمدمهدی کربلایی افزود: ظرفیت 
قانونی منطقه آزاد شهر فرودگاهی سابقه ای 
ده ســاله دارد و افتتاح منطقه در سال ۱۳۹۷ 
توسط ریاست محترم جمهوری انجام شد.

کربلایی گفت: شکل گیری ظرفیت 
بزرگ قانونی منطقه آزاد شهر فرودگاهی امام 
خمینــی)ره( به عنوان یک مرکز اقتصادی، 
واردات کالاهــای با ارزش بالا و حجم کم 
صــادرات، تولید دانش بنیــان و همچنین 
ســرمایه گذاری و مرکز ایجاد اشــتغال با 
کمک دبیرخانه شــورایعالی مناطق آزاد و 

ویژه اقتصادی مطرح شود.
وی از مزایــای منطقــه آزاد شــهر 
فرودگاهی امام خمینی)ره( نسبت به سایر 
مناطــق آزاد در مجــاورت پایتخــت، دو 
بزرگراه، خط ریلی، مرز 5 استان مهم کشور 
و دو هتــل بین المللی با ظرفیت بالا و خط 

مترو نام برد.
مدیرعامل شــرکت شهر فرودگاهی 
امــام خمینی )ره( ادامــه داد: فرودگاه بین 
المللی به عنوان یک ارزش و پشتوانه برای 

منطقه آزاد در نظر گرفته شود. 
همچنیــن به دنبال ایجاد هم افزایی با 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد برای توسعه 
و رونق منطقه آزاد فرودگاهی هســتیم تا از 

این ظرفیت استفاده شود.

دبیر شورایعالی مناطق آزاد در  مراسم امضاء تفاهم نامه همکاری مناطق آزاد و وزارت راه و شهرسازی :

اقتصاد کیش -نماینده مردم بندرعباس در مجلس با بیان اینکه رفتن عضو شورا کنار 
فاضلاب یا نامه نگاری عضو شورا به رئیس جمهور هیچ دردی دوا نمی کند، گفت: اینکه به 
یک نماینده مجلس گفته شود حق ندارید به اعضای شورا انتقادی کنید حرفی نادرست است. 
احمد مرای روز گذشــته  در جلسه علنی شورای اسلامی شهر بندرعباس با موضوع 
تعامل هم اندیشی و تبادل نظر فی مابین نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی پیرامون 
مشکلات شهر بندرعباس و مسائل مربوط به کرونا، افزود: باید هرکسی به وظایف و تعهداتش 

توجه کند و به آن سوگندی که یاد کرده است باید آن را سرلوحه امور قرار دهد.
وی با بیان اینکه قانون گذاری پیگیری مشکلات مردم تنها شهر بندرعباس را به اعضای 
شورای شهر بندرعباس محول کرده و امور قشم یا روستاها را از آن ها نمی طلبد، اظهار کرد: 
اما به نمایندگان مجلس مدیریت کل کشور را سپرده و نظارت بر تمامی امور را طبق قانون 

می تواند یک نماینده مجلس انجام دهد.
مرادی با اشاره به اینکه برای شهر بندرعباس که شهری استثنایی است، تصریح کرد: 
جایی که به نتیجه برســم که باید مطلبی بیان کنم به طور حتم مطرح می کنم زیرا رأی بنده 
گروه یا حزبی نبوده بلکه رأی بنده مردمی است و باید مدافع حقوق آن ها باشم و بدهکاری 

هیچکس جز مردم نیستم.
این نماینده مجلس اضافه کرد: بنده در عالم رفاقت با شهردار بندرعباس رفیق تر بوده 
و هســتم و رفاقت بنده بیش از ۴۰ ســال اســت اما در بحث کاری و اجرایی باید مشکلات 

یکدیگر را مطرح کنیم.
مرادی با بیان اینکه هر انتقادی وجود دارد در جلسات علنی بیان شود اما چرا باید بحث 
ها را به فضای مجازی برد، اضافه کرد: اینکه به یک نماینده مجلس گفته شــود حق ندارید 
به اعضای شورا انتقادی کنید حرفی نادرست است و در طول مجلس دهم هیچ انتقادی از 

اعضای شورا نداشته و ندارم.
وی ادامه داد: باید با مردم شفاف و صادقانه صحبت کنیم و هیچگاه به اعضای شورای 
شــهر توهین و جســارت نکرده و نمی کنم بلکه گلایه مردم را مطرح و انتظارات مردم را 

بیان کردم.
عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس با اشاره به اینکه آلومینیوم المهدی هرمزگان 
که پشتش نامطلوب ترین افراد وجود داشتند نیز با حمایت مردم بازپس گرفته شد، عنوان 
کرد: باید همه مسئولان باهم یکی باشیم و کنار هم بتوانیم حقوق مردم را پس بگیریم و سبب 
رضایت بخشــی شویم وگرنه رفتن عضو شورا کنار فاضلاب یا نامه نگاری عضو شورا به 

رئیس جمهور هیچ دردی دوا نمی کند.
وی با بیان اینکه اگر می خواهیم کار شهر بندرعباس راه بیفتد باید همه باهم یکی باشیم، 
خاطرنشان کرد: مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس یازدهم تاکنون چهارجلسه برگزار 
و 2۰۰ میلیارد تومان تاکنون برای تجهیزات درمانی اســتان با همکاری اســتاندار هرمزگان 

دریافت شده است.
مرادی با اشاره به اینکه شورای شهر بندرعباس با یازده نفر می توانند شهر را متحول کنند 
نه اینکه به دنبال ضربه فنی یکدگیر باشند، تصریح کرد: قرار است باشگاه فولاد هرمزگان نیز به 

صورت حرفه ای وارد ورزش شود و این دغدغه پس از سال ها برطرف شود

کسی نمی تواند مانع انتقاد نماینده 
مجلس شود،باید همه باهم یکی باشیم

احمد مرادی نماینده بندرعباس در مجلس:


